
 

Aan het college van B&W van de gemeente Nijkerk 
 
 

Hoevelaken, 22 augustus 2022 
 
 
Geacht college, 
 
Op grond van artikel 33 van het Reglement van Orde van de gemeenteraad wil de fractie van De Lokale 
Partij een aantal vragen stellen rondom de veiligheid op het station Hoevelaken. 
 
Aanleiding: 
In januari 2020 zijn er schriftelijke vragen gesteld over de veiligheid op de stations Hoevelaken en Nijkerk. In 
de beantwoording is te lezen dat de gemeente op de hoogte is van de problematiek en dat de meldingen 
toenemen. Ook is aangegeven in de beantwoording dat er een onderzoek zou komen, onder meer m.b.t. 
het plaatsen van camera’s in samenwerking met NS, ProRail en de provincie. 
 
Op 4 november 2021 heeft wethouder Oosterwijk toegezegd dat hij met een voorstel naar de raad zal 
komen over de onderzoeksresultaten naar camerabeveiliging op de stations Nijkerk en Hoevelaken.  
 
Helaas hebben we tot op heden nog geen voorstel van het college ontvangen, terwijl de veiligheid op – in 
elk geval station Hoevelaken – nog steeds te wensen overlaat. Wij zijn hierover door verschillende inwoners 
van Hoevelaken benaderd en hebben dit ook zelf meermaals geconstateerd. In toenemende mate worden 
er voertuigen ontvreemd, fietsen en brom/snorfietsen kapot gemaakt, onderdelen van auto’s en andere 
voertuigen gestolen. Tevens is de lift regelmatig buiten gebruik waardoor het station niet voor iedereen 
toegankelijk is.  
De fractie van de Lokale Partij hecht grote waarde aan een veilige omgeving voor onze inwoners en vindt 
structureel vandalisme onacceptabel in onze gemeente. 
 
De onderstaande vragen spitsen zich toe op station Hoevelaken. 
 
Vragen:  
1. Kunt u aangeven hoe het kan dat de raad, ruim 2,5 jaar na de beantwoording van de schriftelijke vragen 

van januari 2020, nog geen voorstel over de onderzoeksresultaten naar camerabeveiliging op de 
stations Nijkerk en Hoevelaken heeft ontvangen? 
 

2. Bent u ervan op de hoogte dat inwoners nog steeds overlast ervaren op station Hoevelaken, onder 
meer door diefstal van en schade aan fietsen, auto’s en andere voertuigen?  

 
3. Kunt u aangeven wanneer de raad het toegezegde voorstel ontvangt? 

 
4. Zijn er in de afgelopen periode al wel maatregelen genomen, met name in de avonden en weekenden, 

om criminaliteit te voorkomen en de veiligheid te vergroten? Zo ja, welke? 
 

5. Is het college bereid in overleg met de politie handhavend te gaan optreden? 
  
6. Hoe kan er voorkomen worden dat de lift na een storing dagenlang buiten werking is? 
 
De fractie van De Lokale Partij ziet u beantwoording met belangstelling tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 
Namens de fractie van De Lokale Partij 
 
Dyana Bezembinder- Feiken 


